
分組循環賽：每位選手打2場，每場限時2分鐘，每組最高分數之兩位選手，可進入八強賽事。

Every player plays 2 matches. Time limit is 2 minutes. 1st Place and 2nd Place of each group can go up to QUARTER-FINAL.
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第九屆香港公開劍道青少年賽-兒童組個人戰
9th Hong Kong Open Junior Kendo Championships- Children Individual Events
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分組循環賽：每位選手打2場，每場限時3分鐘，每組最高分數之兩位選手，可進入準決賽。

Every player plays 2 matches. Time limit is 3 minutes. 1st Place and 2nd Place of each group can go up to  Semi-Final.
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9th Hong Kong Open Junior Kendo Championships- Junior Individual Events
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分組循環賽：每位選手打2場，每場限時3分鐘，每組最高分數之兩位選手，可進入八強賽事。

Every player plays 2 matches. Time limit is 3 minutes. 1st Place and 2nd Place of each group can go up to QUARTER-FINAL.
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第九屆香港公開劍道賽-女子組個人戰
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分組循環賽：每隊打2場，每組組最高分數之兩隊伍，可進入準決賽。

Every team plays 2 matches.  1st Place and 2nd Place of each group can go up to Semi-Final.

第九屆香港公開劍道賽-大專組隊際賽
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分組循環賽：每位選手打2場，E1最高分數之兩位選手及E2,E3最高分數之一位選手可進入準決賽。

Every player plays 2 matches.  1st Place and 2nd Place of  Group E1 and 1st Place of Group E2 & E3 can go up to Semi-Final.
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第十二屆香港公開劍道新秀賽-基本兒童組
12th Hong Kong Open Novice Kendo Championships- Basic Children Group Event
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第十二屆香港公開劍道新秀賽-基本成人組
12th Hong Kong Open Novice Kendo Championships- Basic Adult Group Event
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分組循環賽：每位選手打2場，每場限時3分鐘，每組最高分數之兩位選手，可進入第二圈賽事。

Every player plays 2 matches. Time limit is 3 minutes. 1st Place and 2nd Place of each group can go up to 2nd round.
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第十二屆香港公開劍道新秀賽-帶甲組個人戰
12th Hong Kong Open Novice Kendo Championships- Individual Event
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